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Protokół Nr XVIII.2025 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 
odbytej w dniu 27 maja 2025 r. godz. 12:00

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 12—, a zakończone o godzinie 13—. W sesji wzięło 
udział 16 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. Listy obecności radnych oraz 
osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 
Obradom przewodniczyła pani Bożena Kornacka - Przewodnicząca Rady Powiatu w Opatowie, która 
powitała wszystkich obecnych, w tym zaproszonych gości.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok,
c) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2024,
d) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych 
powiatu opatowskiego za rok 2024,

e) w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2024 rok,

f) w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 
2024,

g) w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Opatowie z działalności za rok 2024 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej w powiecie opatowskim na 2025 rok,

h) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność kierownika Filii 
Domu Pomocy Społecznej w Zochcinku,

i) w sprawie uznania skargi na nieprawidłowości w działalności Domu Pomocy Społecznej 
w Zochcinku za bezzasadną.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Powiatu.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka wypowiedziała formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu". 
Powitała wszystkich obecnych na sali obrad, jak również zaproszonych gości, w tym dyrektorów szkół, 
oraz olimpijczyków wraz z rodzicami i opiekunami.

Następnie poprosiła o zalogowanie się do systemu do głosowania elektronicznego.

Protokół Nr XVIII.2025 z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie VII kadencji odbytej w dniu 27 maja 2025 r. Str.l



OR-II.0002.18.2025

Obecni radni w liczbie 16 zalogowali się do systemu. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są 
prawomocne.
Nieobecna 1 osoba - pani radna Joanna Michałek.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony, a następnie zapytała, czy są uwagi 
do protokołu z poprzedniej sesji.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół 
z poprzedniego posiedzenia.

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Mikołaj 
Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok,
c) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2024,
d) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych 
powiatu opatowskiego za rok 2024,

e) w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2024 rok,

f) w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 
2024,

g) w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Opatowie z działalności za rok 2024 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej w powiecie opatowskim na 2025 rok,

h) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność kierownika Filii 
Domu Pomocy Społecznej w Zochcinku,
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i) w sprawie uznania skargi na nieprawidłowości w działalności Domu Pomocy Społecznej 
w Zochcinku za bezzasadną.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Powiatu.

Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka odczytała powyższy projekt porządku obrad, a następnie 
zapytała, czy są uwagi.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie odczytaną treść projektu 
porządku obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Mikołaj 
Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Tomaszowi Stańkowi - Staroście 
Opatowskiemu, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami 
stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie.
O głos poprosiła pani Wiesława Słowik-Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, która powiedziała, że pan 
Starosta wspomniał, że podpisana została umowa w Urzędzie Marszałkowskim na dofinansowanie dla 
szkół w ramach projektu dot. praktycznej nauki zawodu. Zapytała jaki jest wkład własny?

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta mówiąc, że jest 
to 15%.

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O głos poprosiła pani Wiesława Słowik - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, która podziękowała za 
realizację zgłaszanych interpelacji, a następnie powiedziała, że już wcześniej zgłaszała sprawę dot. 
przejścia dla w miejscowości Iwaniska przy rynku (przy zakręcie od drogi wojewódzkiej). Zapytała, czy 
będzie realizowane?

Wobec braku dalszych zgłoszeń pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała o przejściu do 
realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
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Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2025 - 2028.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji i zostały 
pozytywnie zaopiniowane.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały o zmianie uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2025 - 
2028 pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.29.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.30.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 8 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2024.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Rafałowi Zielińskiemu - Komendantowi Powiatowemu 
Policji w Opatowie, który przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego 
na terenie powiatu opatowskiego za rok 2024.

Pani Przewodnicząca podziękowała za przestawienie informacji, po czym zapytała, czy są pytania.

Wobec ich braku poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.31.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych 
powiatu opatowskiego za rok 2024.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Sylwestrowi Kochanowiczowi - Komendantowi 
Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Opatowie, który przedstawił informację o stanie 
bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych powiatu opatowskiego za 
rok 2024.

Pani Przewodnicząca podziękowała za przestawienie informacji, po czym zapytała, czy są pytania.

Wobec ich braku poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.32.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 12 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opatowie 
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2024 rok.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Beacie Janickiej - kierownikowi Sekcji Nadzoru 
Przeciwepidemicznego Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej w Opatowie, która 
przedstawiła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2024 rok.

Podczas realizacji ww. punktu salę obrad opuścił pan radny M. Wróblewski godz. 12:51, który 
powrócił na salę o godz. 12:54 .

Pani Przewodnicząca podziękowała za przestawienie informacji, po czym zapytała, czy są pytania.

Wobec ich braku poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.33.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 14 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim służbom za bardzo dobrą współpracę.

f) w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 2024. 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej dla powiatu opatowskiego za rok 2024.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.34.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 16 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

g) w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Opatowie z działalności za rok 2024 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
w powiecie opatowskim na 2025 rok.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Opatowie z działalności za rok 2024 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
w powiecie opatowskim na 2025 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.35.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 18 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.
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h) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność kierownika Filii Domu 
Pomocy Społecznej w Zochcinku.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność kierownika Filii Domu 
Pomocy Społecznej w Zochcinku.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.36.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 20 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

i) w sprawie uznania skargi na nieprawidłowości w działalności Domu Pomocy Społecznej w Zochcinku 
za bezzasadną.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uznania skargi na nieprawidłowości w działalności Domu Pomocy Społecznej w Zochcinku 
za bezzasadną.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.37.2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 22 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad.

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Staroście Tomaszowi Stańkowi, który podziękował wszystkim 
służbom za współpracę zarówno na etapie ćwiczeń, które odbywają się wspólnie kilka razy do roku, ale 
też w przypadkach występowania zagrożeń. Ubiegły rok był rokiem takim spokojnym, bo pamiętamy 
w czasie pandemii, jak byliśmy dysponowani prawie 24 godziny na dobę i wtedy było faktycznie ciężko. 
Natomiast te wszystkie zadania, które Państwo wykonują, przyczyniają się do tego, że faktycznie 
mieszkańcy Powiatu Opatowskiego mają poczucie bezpieczeństwa i za to wszystkim policjantom, 
strażakom i pracownikom powiatowej stacji Sanepidu bardzo serdecznie dziękujemy, bo to wpływa na 
to, że w naszym regionie mieszka się bezpiecznie, godnie i dobrze, dlatego serdecznie dziękujemy.
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Cieszę się, że podjęte zostały działania do tego, aby warunki pracy funkcjonariuszy w Państwa 
jednostkach się poprawiły. Widzimy, że dobiega końca gruntowna przebudowa Komendy Powiatowej 
Policji w Opatowie, z Panem Komendantem też tutaj jesteśmy w kontakcie, będą usunięte też drzewa, 
w zamian za to będą nasadzenia nowe gdzie indziej, żeby przestrzeń publiczna była faktycznie ładna, 
a też warunki wiem, że będą dla pracy policjantów bardzo dobre i z tego się cieszymy. Jeżeli chodzi 
o Komendę Powiatową Straży Pożarnej, to już od kilku miesięcy rozmawiamy z Panem Komendantem 
o tym, o budowie nowej siedziby i modernizacji tego miejsca. Dlatego też Panie Komendancie nadal 
deklaruję, że jeżeli władze państwowe nadal podtrzymają ten trend, będą, pojawią się środki, to na 
pewno będziemy chcieli wybudować komendę, bo to też jest zapewnienie bezpieczeństwa w wielu 
obszarach, nie tylko w obszarze przeciwpożarowym, ale też ratownictwo, to też jest szybkie dotarcie, 
warunki pracy oczywiście też, no i też w obszarze obronnym. Ponieważ, jeżeli jesteśmy przy obronie, 
to też ten teren, który zakupiliśmy na ulicy 1 Maja w pobliżu szpitala, będziemy chcieli część działki 
przeznaczyć właśnie pod teren obronny, gdy pojawią się środki na budowę schronów, które będą 
w czasie pokoju mogły pełnić inną funkcję, np. funkcję parkingu podziemnego, to będziemy chcieli 
z takich środków skorzystać, bo to będą bardzo wysokie stopnie dofinansowań, dlatego cieszę się, że 
Rada też podjęła tą decyzję i na pewno to się wpisze w plan obrony cywilnej na naszym powiecie. 
Dziękuję też stacji Sanepidu, rozmawiamy z Panią Dyrektor na temat nowej lokalizacji. W tej chwili 
Sanepid wynajmuje budynek od Powiatu Opatowskiego, od szkoły Bartosza Głowackiego. Jeżeli 
pojawią się środki, to również deklarujemy tutaj pomoc w przekazaniu działki i wybudowaniu swojej 
siedziby Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej. Bardzo serdecznie dziękuję za obszerne 
sprawozdania - mówił pan Starosta Tomasz Staniek. Kontynuując odniósł się do kwestii przejścia dla 
pieszych w Iwaniskach, dopytując, czy chodzi o pomalowanie pasów?, czy o wyznaczenie zmiany 
organizacji? Oznajmił, iż w tej chwili otrzymał informację od Pana Dyrektora Zarządu Dróg - trwają 
w całym powiecie malowania pasów/przejść dla pieszych. Wykaszanie rowów przynajmniej dwa razy 
w roku jest prowadzone, od godziny 6 do godziny 20 na dwie zmiany i też na dwa ciągniki, gdyż pracują 
dwie ekipy. Kończy się remont nawierzchni w Gminie Ożarów, w Śmiłowie, to informacje z Zarządu 
Dróg. Prowadzimy w tej chwili też pracę odkrzaczania Parku Karskich we Włostowie, w tym tygodniu 
zostaną te prace zakończone, będziemy pisać nowe projekty na rewitalizację tego terenu, żeby 
pozyskać jak największe dofinansowanie do tej rewitalizacji - zakończył wypowiedź pan Starosta.

O głos poprosiła pani Wiesława Słowik - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, która powiedziała, że 
ma rozumieć, że ten temat odnośnie przejścia będzie rozpatrzony, tak?

Pan Starosta Tomasz Staniek odpowiedział, że tak.

Wiesława Słowik - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu podziękowała.

Następnie pani Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Kazimierzowi 
Żółtkowi - Członkowi Zarządu Powiatu, który poinformował o wystosowaniu pisma w tej sprawie do 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Wskazał również, że trwa obecnie objazd komisji - 
Zespołu Inżynierii Ruchu i Ewidencji Dróg po województwie w związku z takimi zgłoszeniami. W piątek 
ma otrzymać informację, czy po przeglądzie tej sytuacji zakwalifikują wskazane miejsce do wykonania 
tam przejścia dla pieszych. Powstała pewna trudność, jakieś warunki dodatkowe należy spełnić. 
Nadmienił, iż rozmawiał z Zarządem Dróg Wojewódzkich, że jeżeli dołożymy się tam w jakimś bardzo 
minimalnym stopniu, to przejście powstanie. Zmierza się generalnie do tego, aby zmniejszać liczbę 
przejść dla pieszych, niemniej to nie wyklucza wykonania tego przejścia.
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Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Wiesławie Słowik - Wiceprzewodniczącej Rady 
Powiatu, która oznajmiła, iż swoje zapytanie skierowała do pana Starosty i jeśli będą środki to myślę, 
na pewno Pan Starosta również się do tego przychyli i społeczność nasza, mam na myśli to przejście, 
o którym mówimy zostanie w miarę możliwości rozpatrzone. Działamy w obliczu prawa i jeżeli tego 
się nie da wykonać to w związku z tym nikt nie będzie naginał prawa, że ma to tam powstać. Być może, 
że rozpatrzymy to przejście bliżej, dalej, ale ono będzie.

W związku z dyskusją pani Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o jej zakończenie wskazując, że i tak 
o tym zdecyduje Zespół Inżynierii Ruchu i Ewidencji Dróg.
Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Kazimierzowi Żółtkowi, który przychylając się do 
prośby pani Przewodniczącej dot. zakończenia dyskusji zrezygnował z zabrania głosu.

Wobec powyższego pani Przewodnicząca uznała punkt za zakończony i przeszła do realizacji ostatniego 
punktu obrad.

Ad. 8. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała, że porządek obrad został zrealizowany, po 
czym wypowiedziała formułę - „zamykam obrady XVIII sesji Rady Powiatu w Opatowie".
Na tym sesję zakończono.

Protokołował 
Justyna Zdyb. Przewodniczący Rady

Bożena Kornacka J
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